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ZápisnicaZápisnicaZápisnicaZápisnica    

zzzz    Konferencie Slovenskej plaveckej federácieKonferencie Slovenskej plaveckej federácieKonferencie Slovenskej plaveckej federácieKonferencie Slovenskej plaveckej federácie    
 

konanej dňa konanej dňa konanej dňa konanej dňa 20202020. septembra . septembra . septembra . septembra 2014201420142014 v v v v    Bratislave,  vBratislave,  vBratislave,  vBratislave,  v    Aule Domu športu na Junáckej ul. č 6 Aule Domu športu na Junáckej ul. č 6 Aule Domu športu na Junáckej ul. č 6 Aule Domu športu na Junáckej ul. č 6 
vvvv    Bratislave sBratislave sBratislave sBratislave s    termínom začiatku otermínom začiatku otermínom začiatku otermínom začiatku o    9:00 hod9:00 hod9:00 hod9:00 hod    

 
 
Prítomní:Prítomní:Prítomní:Prítomní:  podľa prezenčnej listiny, ktorej originál je uložený na sekretariáte SPF  
 
Program : Program : Program : Program :  

1. Otvorenie rokovania Konferencie Slovenskej plaveckej federácie (v 
ďalšom texte „Konferencia“ a „SPF“ )  

2. Schválenie pracovného predsedníctva a pracovných komisií Konferencie 
(mandátová, návrhová, volebná, skrutátori, zapisovatelia, overovatelia) 

3. Ocenenie zaslúžilých členov SPF, udelenie titulov Čestný člen SPF 
4. Správa mandátovej komisie 
5. Schválenie programu Konferencie 
6. Správa o činnosti a hospodárení SPF za r. 2013-2014 (prezident SPF) 

7. Schválenie rozpočtu na r. 2014  
8. Správa Dozornej a rozhodovacej rady SPF za r. 2013 – 2014 
9. Návrh, zmena a doplnenie predpisov SPF (najmä Stanovy, Disciplinárny 

poriadok a iné)  
10. Rôzne  
11. Diskusia 
12. Záver , ukončenie rokovania 

 
    

    
BBBBod programu od programu od programu od programu č. č. č. č. 1111    
Otvorenie rokovania Konferencie SPFOtvorenie rokovania Konferencie SPFOtvorenie rokovania Konferencie SPFOtvorenie rokovania Konferencie SPF    
 

Rokovanie Konferencie otvorila prezidentka SPF pani Irena Adámková. Privítala 
všetkých prítomných členov SPF, ako za Slovenský plavecký zväz (ďalej len „SPZ“), tak za 
Slovenský zväz synchronizovaného plávania (ďalej len „SZSP“).  

 
    

    
Bod programu č. 2Bod programu č. 2Bod programu č. 2Bod programu č. 2    
Schválenie pracovného predsSchválenie pracovného predsSchválenie pracovného predsSchválenie pracovného predsedníctva a pracovných komisií Konferencie (mandátová, edníctva a pracovných komisií Konferencie (mandátová, edníctva a pracovných komisií Konferencie (mandátová, edníctva a pracovných komisií Konferencie (mandátová, 
návrhová, volebná, skrutátori, zapisovatelia, overovatelia)návrhová, volebná, skrutátori, zapisovatelia, overovatelia)návrhová, volebná, skrutátori, zapisovatelia, overovatelia)návrhová, volebná, skrutátori, zapisovatelia, overovatelia)    
    

Pani Adámková predniesla návrh zloženia pracovného predsedníctva Konferencie, 
ktorý návrh predkladá Rada SPF.  Rada SPF za členov pracovného predsedníctva navrhla: 
dámy Janu Labudovú, Irenu Adámkovú a pánov Ivana Šuleka a Marcela Blaža, ktorí s 
výkonom funkcie v pracovnom predsedníctve súhlasili. 

Pani Adámková dala o predloženom návrhu zloženia hlasovať a delegáti aklamačne 
potvrdili   zloženie vyššie uvedeného predsedníctva Konferencie. 

Predsedníctvo si spomedzi seba zvolilo predsedu, ktorým sa stal pán Marcel Blažo, 
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teda  pracovné predsedníctvo bude pracovať v nasledovnom zložení: 
- Marcel Blažo – predseda 
- Ivan Šulek – člen poverený vedením rokovania 
- Jana Labudová – člen  
- Irena Adámková – člen 
Nato pani Adámková poprosila, aby sa pán Ivan Šulek ako predsedajúci 

Konferencie ujal vedenia Konferencie.   
Pán Ivan Šulek (ďalej len „predsedajúci“) sa ujal  vedenia  Konferencie  a predniesol 

návrh, aby Konferencia rozhodla o forme, akou bude prijímať svoje rozhodnutia, verejne 
zdvihnutím mandátového lístka delegáta alebo tajne. Predsedajúci dal hlasovať o návrhu 
hlasovať na Konferencii verejne, čo delegáti aklamačne jednoznačnou väčšinou 
prítomných potvrdili.  

Pán Ivan Šulek  predniesol návrh pracovného predsedníctva na zloženie  
jednotlivých komisií, skrutátorov, zapisovateľov a overovateľov zápisnice z Konferencie. 
Zároveň konštatoval, že keďže sa v programe Konferencie nenachádza bod, ktorého 
predmetom by bola voľba orgánov SPF, nebude sa ustanovovať volebná komisia. Po 
preverení vôle prijatia funkcií, ako aj prítomnosti navrhnutých kandidátov, delegáti 
aklamačne schválili zloženie mandátovej a návrhovej, zapisovateľov Konferencie 
a overovateľov Zápisnice z Konferencie nasledovne: 
 

Mandátová komisia   1. Jozef Pšenka - predseda 
2. Ján Čamaj - člen 
3. Marián Viazanko - člen 

 
Návrhová komisia   1. Karol Procházka - predseda 

2. Ladislav Struhár - člen  
3. Helena Allárová – člen  

 
Zapisovateľ    Pavol Pilek 
      
Overovatelia    1. Marcel Blažo 
      2. Ivana Solymosyová 
 
Skrutátori     1. Juraj Husár  

2. Zuzana Žáková 
       3. Klára Vevurková 
 

    
    
Bod programu č. 3Bod programu č. 3Bod programu č. 3Bod programu č. 3 
Ocenenie zaslúžilých členov SPFOcenenie zaslúžilých členov SPFOcenenie zaslúžilých členov SPFOcenenie zaslúžilých členov SPF, udelenie titulov , udelenie titulov , udelenie titulov , udelenie titulov Čestný člen SPFČestný člen SPFČestný člen SPFČestný člen SPF    
    

V rámci tohto bodu programu neboli ocenení žiadni členovia SPF, nakoľko žiaden 
z klubov a oddielov na sekretariát SPF nepredložil ku konaniu Konferencie žiaden návrh 
na ocenenia.  
    

    
    
Bod programu č. 4Bod programu č. 4Bod programu č. 4Bod programu č. 4    
Správa mandátovej komisieSpráva mandátovej komisieSpráva mandátovej komisieSpráva mandátovej komisie    
    

Predseda mandátovej komisie pán Jozef Pšenka o 09,35 hod predniesol správu 



 3 

mandátovej komisie, v ktorej komisia skonštatovala,  že na Konferenciu bolo v súlade so 
Stanovami SPF a so schváleným kľúčom pre nápočet delegátov  pozvaných  173 delegátov 
SPF z 79 klubov, z čoho 162 delegátov za SPZ zo 74 klubov a 10 delegátov za SZSP zo 5 
klubov. Prítomných bolo 52 delegátov (30,05%), z toho 44 delegátov za SPZ z 23 klubov 
a 8 delegátov za SZSP zo 4 klubov.  Ospravedlnilo sa celkom 8 klubov, z toho 7 za SPZ 
a jeden za SZSP. 

Mandátová komisia konštatovala, že Konferencia, vzhľadom na to, že od 
stanoveného začiatku Konferencie, t.j. od 9,00 hod uplynulo 35 minút, čo je viac ako je 
ustanovené v § 7 bod 11 Stanov SPF, Konferencia je uznášaniaschopná, avšak  len o 
bodoch programu uvedených v pozvánke na Konferenciu a preto rokovanie Konferencie 
môže pokračovať v zmysle uvedeného ustanovenia Stanov SPF bez zmeny programu za 
účasti prítomných delegátov, pričom na prijatie uznesení Konferencie je potrebný súhlas 
nadpolovičnej väčšiny hlasov prítomných delegátov. 

 
    

    
Bod prograBod prograBod prograBod programu č. 5mu č. 5mu č. 5mu č. 5    
Schválenie programu KonferencieSchválenie programu KonferencieSchválenie programu KonferencieSchválenie programu Konferencie    
 

Predsedajúci, vzhľadom na už mandátovou komisiou konštatované, dal formálne 
hlasovať o návrhu programu, a teda  uznesenia v znení cit:  
 
„ Konferencia schvaľuje program Konferencie„ Konferencia schvaľuje program Konferencie„ Konferencia schvaľuje program Konferencie„ Konferencia schvaľuje program Konferencie SPF SPF SPF SPF v v v v    zneníznenízneníznení,,,, v ako v ako v ako v akommmm bol zaslaný  bol zaslaný  bol zaslaný  bol zaslaný 
spspspspolu solu solu solu s    pozvánkou na jednotlivé kluby apozvánkou na jednotlivé kluby apozvánkou na jednotlivé kluby apozvánkou na jednotlivé kluby a    oddiely.oddiely.oddiely.oddiely.““““    
        
    
HlasovanieHlasovanieHlasovanieHlasovanie    
Prítomných: 52525252 
Za:  52525252 
Proti:   - 
Zdržal sa:  - 
Nehlasoval:     -  
    

    
    
Bod programu č. Bod programu č. Bod programu č. Bod programu č. 6666    
SprávSprávSprávSpráva oa oa oa o    činnosti ačinnosti ačinnosti ačinnosti a    hospodárení SPF za r. 2013hospodárení SPF za r. 2013hospodárení SPF za r. 2013hospodárení SPF za r. 2013----2014201420142014    
 
1. 1. 1. 1. Správa Správa Správa Správa Prezidenta SPFPrezidenta SPFPrezidenta SPFPrezidenta SPF    

Úvodom sa prezidentka poďakovala práci sekretariátu SPF, dobrovoľníkom Rade 
SPF, vo Výkonných výboroch, klubom, trénerom, rozhodcom, jednoducho všetkým bez 
ktorých by SPF nebola tam kde je. Našom spoločnou odmenou je, že bodujeme v plávaní 
na medzinárodnej úrovni a dosahujeme finálové semifinálové umiestnenia, že dokonca 
máme i medaile a naviac, že i synchorplávanie napreduje a že finančné prostriedky 
investované do medzinárodných seminárov pre nadviazanie stykov a trochu lobovania 
prináša pre synchroplávanie prvé ovocie. Dosiahnuté výsledky sú znakom a odrazom 
práce všetkých. 

V podrobnostiach, faktoch a číslach odkázala na správy, ktoré boli vypracované 
písomne a boli k dispozícii k nahliadnutiu a stiahnutiu na webovej stránke SPF. 

Vo svojom prednese sa ďalej zaoberala tým, čo považuje za prvoradé a majúce 
veľký význam, a to sú financie a potom tie veci, ktoré je nutné zdôrazniť. 

V správe a i v rokovacej sále na projekcii mali delegáti možnosť vidieť aký vývoj – 
nárast objemu financií sa SPF podarilo docieliť od r. 2012 po rok 2014. Jedná sa o nárast 
len v časti štátnych zdrojov 220 tis. Eur a to nevraviac o iných zdrojoch. Financie sa 
použili na správnu vec. Je to veľký výsledok SPF a akcií bolo neúrekom (UTM, 
reprezentácia) a situáciu určite pocítil každý z členov a najmä kluby.  

Je predpoklad, že v roku 2015 bude situácia lepšia a dotácia bude opäť vyššia, aspoň 
za stávajúcej situácie hodnotenia úspešnosti športových zväzov. Maximálna spokojnosť by 
pre SPF mohla nastať pokiaľ by zo štátnych zdrojov SPF získala raz toľko ako má teraz 
v roku 2014.  Za stávajúceho stavu ešte stále nemôžeme byť spokojní, až potom, keď by 
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bol ten dvojnásobok budeme sa môcť baviť o riadnej podpore športu, ozajstnej podpore 
reprezentácie. 

V ďalšom prezentovala vyúčtovanie štátnej dotácie, ktoré má viac ako 60 strán so 
všetkými položkami so 1077 účtovnými operáciami. 

K štátnej dotácii SPF musela doložiť spolufinancovanie vo výške 30 tis,- Eur 
a ďalších 8 tis. Eur samotné kluby na prostriedky ÚTM, čo vôbec nie je jednoduché takéto 
zdroje zabezpečiť. 

Od roku 2013 sme veľmi slušne materiálne zabezpečení a vybavení. Synchro má 
novú a modernú zvukovú aparatúru, plavci 2 ks kompletne novej sady Omegy,  

Z vlastných zdrojov sa toho veľa nakúpilo, obnovila sa najmä počítačová technika, 
plavci majú úžitkové auto, svetelnú tabuľu, reklamné bannery. To znamená, že 
prostriedky sa využili maximálne účelne. 

p. Adámková sa dopytovala na to, či niekto z delegátov má záujem sa spýtať na tú 
ktorú konkrétnu položku. K vyúčtovaniu uviedla, že je verejné a na stránke ministerstva 
s tým, že ide o diametrálny nárast zložitosti a najmä obsahu vyúčtovania, čo v minulosti 
nebolo a že ide o administratívny úkon v rozsahu práce na 1 mesiac. 

Ďalej špecifikovala ako boli členené jednotlivé hlavné kapitoly financií SPF. 
Kapitoly boli Športové odvetvie (reprezentácia, sekretariát), ÚTM, Materiál a technický 
rozvoj (aparatúra, omega), Odmeny trénerom, Financovanie významného podujatia. 

Z ďalšej činnosti SPF spomenula prácu sekretariátu a orgánov SPF a jej zväzov, 
ktorá spočívala v administratíve podávania projektov, vypracovávaniu vnútorných 
dokumentov, vykonávala sa archivácia, pričom zdôraznila, že súčasne s nárastom financií 
narastá aj zaťaž na sekretariát a jeho prácu. Zvládnuť a postíhať prácu, ktorá je okolo akcií, 
ktorých počet sa vďaka vyšším financiám  zvýšuje, bude v budúcnosti viesť 
k personálnemu navýšeniu obsadenia sekretariátu. 

Informovala o snahe predaja budovy, v ktorej sídli SPF, čo môže v budúcnosti 
priniesť problémy s hľadaním nových  rovnako vhodných priestorov, ktoré však budú 
určite podstatne drahšie. 

Informovala o práve prebiehajúcej kontrole NKÚ, ktorá nadväzuje na kontrolu 
plnenia prijatých opatrení po kontrole v r. 2012. Podrobne informovala, čo presne, akú 
dokumentáciu NKÚ preveruje a kontroluje. Keďže predchádzajúce vedenie SPF si 
nastavilo nereálne opatrenia, ktoré boli príliš všeobecné a predovšetkým ich termíny 
plnenia boli nastavené nereálne, tak kontrola NKÚ určite zhodnotí, že v daných 
termínoch opatrenia neboli splnené, avšak bez ohľadu na to, súčasné vedenie tieto 
opatrenia a úlohy k súčasnosti už má splnené, okrem samozrejme tých, ktoré mohol 
opraviť len predchádzajúci štatutár (jeho podpis alebo chýbajúce doklady) . Niektoré veci 
treba však naďalej posúvať ďalej a pracovať na nich. 

Na záver svojho prednesu konštatovala, že ona osobne je spokojná s vývojom 
s výsledkami a najmä prácou za uplynulé dva roky, to však až tak nie je podstatné, 
nakoľko spokojní musia byť členovia SPF a to je prvoradé a iba im náleží konštatovať, či sú 
alebo nie sú spokojní a či sa dotkla a naplnila predstavy členov, ktoré mali pri jej voľbe za 
prezidenta SPF  v roku 2012.  

Súčasťou správy prezidenta je i písomný dokument Vízie a ciele SPF, ktoré nebol 
prednášaný ústne a tvorí prílohu č. 6 tejto Zápisnice z Konferencie.   
 
2. 2. 2. 2. Správa o činnostSpráva o činnostSpráva o činnostSpráva o činnosti SPZ  za r. i SPZ  za r. i SPZ  za r. i SPZ  za r. 2013 2013 2013 2013 ––––    2014201420142014    

Vzhľadom na písomne pripravené správy, ktoré boli navyše k dispozícii vopred 
pred konaním Konferencie k nahliadnutiu a stiahnutiu na webovej stránke SPF p. 
Adámková ako predseda VV SPZ správu so súhlasom pléna Konferencie neprednášala. 

Celý obsah správy predsedu Výkonného výboru SPZ tvorí prílohu č. 2 tejto 
zápisnice.  
 
3. 3. 3. 3. Správa o činnosti SZSP za r. Správa o činnosti SZSP za r. Správa o činnosti SZSP za r. Správa o činnosti SZSP za r. 2013 2013 2013 2013 ––––    2014201420142014    

Vzhľadom na písomne pripravené správy, ktoré boli navyše k dispozícii vopred 
pred konaním Konferencie k nahliadnutiu a stiahnutiu na webovej stránke SPF p. 
Labudová ako predseda VV SZSP správu so súhlasom pléna Konferencie neprednášala. 

Celý obsah správy predsedu Výkonného výboru SZSP tvorí prílohu č. 3 tejto 
zápisnice.  

 
Predsedajúci vyzval delegátov na neformálnu diskusiu (nie podľa pravidiel 
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rokovacieho poriadku, ktorá diskusia je zaradená do programu pod bodom č. 11)  
k prednesenej/ným správe/správam, či k iným otázkam. 

 
P. Struhár sa dopytoval, či kontrola NKU bude mať nejaký finančný dopad. 
P. Adámková informovala, že by nemal byť žiaden postih, nakoľko je síce pravda, 

že p. Bazálikom určené termíny neboli splnené, ako už uviedla, v daných termínoch to 
vykonané nebolo, ale v podstate to bolo vykonané a naplnené až v ďalšom období a ku 
dnešnému dňu máme všetky v r. 2012 vytknuté nedostatky opravené (okrem samozrejme 
tých, ktoré mohol opraviť len predchádzajúci štatutár (jeho podpis alebo chýbajúce 
doklady)  a sú vyriešené. Čiže problém je len v tom, že sme NKÚ nepreukázali to, že 
opatrenia boli splnené v r. 2012 i keď v rokoch 2013 2014 bolo už všetko splnené. Keďže 
už ďalej nik z delegátov neprejavil záujem o položenie otázky, dopytu, podnetu, 
predsedajúci tento bod programu ukončil.  
 

⇒ Predsedajúci plénum Konferencie informoval, že predseda mandátovej komisie informoval Predsedajúci plénum Konferencie informoval, že predseda mandátovej komisie informoval Predsedajúci plénum Konferencie informoval, že predseda mandátovej komisie informoval Predsedajúci plénum Konferencie informoval, že predseda mandátovej komisie informoval 
prprprpracovné predsedníctvo, že oacovné predsedníctvo, že oacovné predsedníctvo, že oacovné predsedníctvo, že o    9,55 hod sa počet delegátov navýšil o9,55 hod sa počet delegátov navýšil o9,55 hod sa počet delegátov navýšil o9,55 hod sa počet delegátov navýšil o    1 delegáta a1 delegáta a1 delegáta a1 delegáta a    teda počet teda počet teda počet teda počet 
delegátov Konferencie je 53 delegátov.delegátov Konferencie je 53 delegátov.delegátov Konferencie je 53 delegátov.delegátov Konferencie je 53 delegátov.    

 
Nato predsedajúci dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia v znení cit:  
 
„Konferencia berie na vedomie Správu o„Konferencia berie na vedomie Správu o„Konferencia berie na vedomie Správu o„Konferencia berie na vedomie Správu o    činnosti činnosti činnosti činnosti aaaa    hospodárení SPF za r. 2013hospodárení SPF za r. 2013hospodárení SPF za r. 2013hospodárení SPF za r. 2013----
2014201420142014....“ “ “ “     
    
    
HlasovanieHlasovanieHlasovanieHlasovanie    
Prítomných: 53535353 
Za:  53535353 
Proti:   - 
Zdržal sa:  - 
Nehlasoval:   - 
    

    
    
Bod programu č. Bod programu č. Bod programu č. Bod programu č. 7777    
Schválenie rozpočtu na r. 2014Schválenie rozpočtu na r. 2014Schválenie rozpočtu na r. 2014Schválenie rozpočtu na r. 2014    

    
Predsedajúci požiadal prezidentku SPF pani Adámkovú, aby sa ujala slova, a aby 

delegátov oboznámila s návrhom rozpočtu SPF na r. 2014. 
Pani Adámková obšírne prezentovala návrh rozpočtu prostredníctvom svetelnej 

projekcie, pričom súčasne písomnú podobu návrhu rozpočtu delegáti obdržali v rámci 
správy o činnosti, ktorá bola vopred zverejnená na nahliadnutie a stiahnutie na webovom 
sídle SPF. V ďalšom priblížila ako sa v priebehu roku tvorí návrh rozpočtu, od 
predbežného, ktorý vychádza z predošlého roku a priebežne je upravovaný a až ku koncu 
polroku SPF má v podstate možnosť ustáliť konečný rozpočet a aj takto ustálený rozpočet 
bol v konečnom dôsledku tento rok ešte nutne upravovaný do predloženej podoby, 
pretože vzhľadom na vyhliadky v kapitole odvodov rozhodcov (dohodárov) by priebežne 
rozpočtovaná položka koncom roku nestačila. Ďalej podrobnejšie špecifikovala položky 
nákladov sekretariátu SPF, jeho mzdových nákladov a najmä mzdových nákladov 
„dohodárov“ rozhodcov, trénerov, realizačných tímov. Dôvodom je nárast akcií 
financovaných priamo SPF, ide o nárast o podujatie M SR žiakov C, M SR Masters, 2x 
Majstrovstvá v diaľkovom plávaní, realizačné tímy synchroplavcov na sústredeniach. 
Z prehľadu rozpočtu je zrejmé, že náklady na odvody „dohodárov“ sú vo výške 38 tis. Eur 
a sú pomaly tak vysobé ako mzdové náklady na celý sekretariát, čo je neúnosné a SPF by si 
vedela predstaviť iné využitie týchto financií (priamo na šport) a nie, aby prostriedky, 
ktoré od štátu dostane na podporu športu takto štátu v podstate vrátila späť bez toho, aby 
slúžili na pôvodný účel, na ktorý mali slúžiť. Ďalšími kapitolami boli stravné; materiálové 
vybavenie navyše; náklady na kongresy, najmä pre synchroplavcov, ktorý sa musia 
prezentovať v medzinárodných štruktúrach a vyvíjať diplomaciu v záujme ich úspechu; 
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nárast nákladov na priestory (pribudla miestnosť archívu a došlo k zmene skladových 
priestorov za väčšie – skladovanie vybavenia, pribudla Omega, svetelná tabuľa, plno 
reklamných bannerov a pod.); náklady na vozový park poníženie (jedno vozidlo 
odcudzené, staré služobné vozidlo, ktoré užíval predošlý prezident predané); spotrebný 
materiál; mzdové a účtovnícke  služby (nárast z dôvodu 200 zamestnancov) a pre budúce 
obdobie hrozí opätovne nárast; právne služby/prekladateľské/ notárske služby (nárast 
z dôvodu absolvovania dvoch verejných obstaraní na Omegu); zasadnutia orgánov snaha 
o úplnú minimalizáciu; náklady na cesty sa rovnako účtujú len výnimočne a cesty členov 
sekretariátu pri vybavovaní si zatiaľ každý člen hradí väčšinou sám z vlastného; drobný 
majetok sekretariátu; poplatky a členské príspevky (hudobné diela SOZA, príspevok KŠZ, 
ktorá je vlastníkom budovy na Junáckej a v budúcnosti ak dôjde k tomu, že budeme 
musieť opustiť priestory na Junáckej, prenájom iných priestorov bude diametrálne vyšší); 
náklady na propagáciu z dôvodu, že bežne média mimo platenú inzerciu neinformujú 
o slovenskom športe, ak to nie je futbal, či hokej. Do budúcna bude asi nutné ešte viac 
prostriedkov vyčleniť na propagáciu a marketing; podpora akcií SPF, čo je Slovakia 
Synchro a vyhlasovanie plavca roka. Rozpočet je teda našponovaný, že ku koncu roka 
zatiaľ nie je priestor ani dať odmeny pracovníkom sekretariátu SPF. 

V prípade potreby a dopytu z pléna sa p. Adámková ponúkla odpovedať na 
položené otázky, resp. žiadosti o podrobnejšie objasnenie jednotlivých položiek, čo však 
žiaden z delegátov nevyužil. 

 
Nato predsedajúci dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia v znení cit:  

 
„„„„Konferencia Konferencia Konferencia Konferencia schvaľuje rozpočet Slovenskschvaľuje rozpočet Slovenskschvaľuje rozpočet Slovenskschvaľuje rozpočet Slovenskej ej ej ej plaveckplaveckplaveckplaveckej federácieej federácieej federácieej federácie na rok 2014, ktorý  na rok 2014, ktorý  na rok 2014, ktorý  na rok 2014, ktorý 
tvorí prílohu č. tvorí prílohu č. tvorí prílohu č. tvorí prílohu č. 1111    Zápisnice zZápisnice zZápisnice zZápisnice z    Konferencie Konferencie Konferencie Konferencie .“ .“ .“ .“     
    
    
HlasovanieHlasovanieHlasovanieHlasovanie    
Prítomných: 53535353 
Za:  53535353 
Proti:   - 
Zdržal sa:  - 
Nehlasoval:   - 
    

    
    
Bod programu č. Bod programu č. Bod programu č. Bod programu č. 8888    
Správa Dozornej Správa Dozornej Správa Dozornej Správa Dozornej aaaa    rozhodovacej rozhodovacej rozhodovacej rozhodovacej rady SPF za r. rady SPF za r. rady SPF za r. rady SPF za r. 2013 2013 2013 2013 ––––    2014201420142014    
 

Predsedajúci prítomných oboznámil o skutočnosti, že p. Marián Tomahogh 
písomne deň pred  dňom konania Konferencie emailom zo dňa 19.9.2014 oznámil, že na 
základe skutočnosti, že Dozorná a rozhodovacia rada nepracovala z dôvodu jeho 
zdravotných a rodinných problémov sa vzdáva funkcie predsedu a člena Dozornej 
a rozhodovacej rady a súčasne informoval, že Dozorná a rozhodovacia rada SPF ani ku 
Konferencii nepredložila svoju správu a preto v rámci tohto bodu programu nie je čo 
predniesť.  

Vzhľadom na túto skutočnosť Sekretariát SPF  dopytoval pána Róberta Pastierika, 
ktorý bol na základe volieb do Dozornej a rozhodovacej rady SPF, ktoré sa konali na 
ostatnej Konferencii SPF dňa 22.9.2012 v Žiline, či reflektuje ako 1. náhradník na funkciu 
člena Dozornej a rozhodovacej rady SPF. Pán Pastierik sa ospravedlnil a uviedol, že sa 
funkcie nehodlá ujať. 

Ďalším náhradníkom v poradí je pán Michal Klein, ktorý osobne v pléne vyjadril 
súhlas s výkonom funkcie člena Dozornej a rozhodovacej rady SPF. 

S faktickou poznámkou k činnosti / nečinnosti Dozornej a rozhodovacej rady SPF 
vystúpil jej člen pán Pavol Pilek, ktorý uviedol, že rada nebola zaťažená nejakou veľkou 
agendou, v zásade len raz bola oslovená Radou SPF, aby zaujala stanovisko o možnom 
postupe v súvislosti s postupom predchádzajúceho prezidenta SPF pána Bazálika. Rada sa 
k tej veci nestretla, avšak on ako osoba stanovisko vypracoval, a vôbec komunikácia 
s predsedom rady viazla, resp. nebola žiadna.  
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Na to predsedajúci dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia v znení cit:  
 
„Konferencia berie na vedomie vzdanie sa funkcie  člena a„Konferencia berie na vedomie vzdanie sa funkcie  člena a„Konferencia berie na vedomie vzdanie sa funkcie  člena a„Konferencia berie na vedomie vzdanie sa funkcie  člena a    predsedu Dozornej predsedu Dozornej predsedu Dozornej predsedu Dozornej 
aaaa    rozhodovacej rady SPF rozhodovacej rady SPF rozhodovacej rady SPF rozhodovacej rady SPF pápápápánom Mariánom Tomahoghom nom Mariánom Tomahoghom nom Mariánom Tomahoghom nom Mariánom Tomahoghom aaaa    nástup pána Michala nástup pána Michala nástup pána Michala nástup pána Michala 
KlKlKlKleeeeiiiina do funkcie  člena Dozornej ana do funkcie  člena Dozornej ana do funkcie  člena Dozornej ana do funkcie  člena Dozornej a    rozhodovacej rady SPFrozhodovacej rady SPFrozhodovacej rady SPFrozhodovacej rady SPF““““    
Konferencia ukladá Dozornej aKonferencia ukladá Dozornej aKonferencia ukladá Dozornej aKonferencia ukladá Dozornej a    rozhodovacej radrozhodovacej radrozhodovacej radrozhodovacej radeeee SPF SPF SPF SPF v v v v    lehote 30 dní zasadnúť  lehote 30 dní zasadnúť  lehote 30 dní zasadnúť  lehote 30 dní zasadnúť  
aaaa    zvoliť si predsedu Dozornej azvoliť si predsedu Dozornej azvoliť si predsedu Dozornej azvoliť si predsedu Dozornej a    rozhodovacej rady SPF.rozhodovacej rady SPF.rozhodovacej rady SPF.rozhodovacej rady SPF.““““    
    
    
HlasovanieHlasovanieHlasovanieHlasovanie    
Prítomných: 53535353 
Za:  52525252 
Proti:  ----    
Zdržal sa: 1111 
Nehlasoval:  ----    
    

    
    
Bod programu č. Bod programu č. Bod programu č. Bod programu č. 9999    
Návrh, zmena a doplnenie predpisov SPF (najmä Stanovy, Disciplinárny poriadok a iné) Návrh, zmena a doplnenie predpisov SPF (najmä Stanovy, Disciplinárny poriadok a iné) Návrh, zmena a doplnenie predpisov SPF (najmä Stanovy, Disciplinárny poriadok a iné) Návrh, zmena a doplnenie predpisov SPF (najmä Stanovy, Disciplinárny poriadok a iné)     
    
    
A)A)A)A) Disciplinárny poriadok SPFDisciplinárny poriadok SPFDisciplinárny poriadok SPFDisciplinárny poriadok SPF    
    

Predsedajúci požiadal predsedu disciplinárnej komisie SPZ o prednesenie návrhu 
materiálu, ktorého je súčasne autorom.  

P. Bartovič sa ujal slova s tým, že odkázal na zverejnenie finálneho návrhu nového 
Disciplinárneho poriadku SPF na webovej stránke SPF. Poďakoval všetkým, ktorí si našli 
čas a zaslali pracovného pripomienky v procese tvorby poriadku a tak prispeli k jeho 
finálnej podobe, ktorá by mala byť predmetom schválenia na rokovaní Konferencie.   

P. Blažo doplnil p. Bartoviča v tom zmysle, že prax a minulosť ukázala, že starý 
Disciplinárny poriadok bol nevyhovujúci ako v prvom rade z pohľadu povinností ale aj 
práv previnilcov a v ďalšom aj v tom, že SPF mala nedostatočný nástroj na prípadné 
postihnutie z pohľadu záujmov SPF nežiaducich javov, v druhom rade obsah starého 
poriadku neumožňoval dvojstupňovosť konania a teda previnilec vôbec nemal možnosť 
podať opravný prostriedok voči rozhodnutiu disciplinárnej komisie no a v treťom rade zo 
strany ADA SR bola vytýkaná nemožnosť mimoriadneho preskúmania zo strany 
Medzinárodného arbitrážneho súdu pre šport (CAS). Pripomenul, že v prípade ak sa má 
o Disciplinárnom poriadku rozhodovať, musí sa o ňom hlasovať ako celku a ak bude 
Konferenciou prijatý, v nadväznosti na tú skutočnosť, bude nutné upraviť Stanovy, ktorý 
návrh je pripravený a bude v prípade schválenia rovnako predmetom rokovania 
Konferencie.         

 
Nato predsedajúci dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia v znení cit:  

 
„Konferencia schvaľuje „Konferencia schvaľuje „Konferencia schvaľuje „Konferencia schvaľuje Disciplinárny poriadok SPF ako Smernicu č. 1/2014Disciplinárny poriadok SPF ako Smernicu č. 1/2014Disciplinárny poriadok SPF ako Smernicu č. 1/2014Disciplinárny poriadok SPF ako Smernicu č. 1/2014,  ,  ,  ,  
ktorého písomné vyhotovenie tvorí prílohu č. ktorého písomné vyhotovenie tvorí prílohu č. ktorého písomné vyhotovenie tvorí prílohu č. ktorého písomné vyhotovenie tvorí prílohu č. 4444    ZáZáZáZápisnice z Konfepisnice z Konfepisnice z Konfepisnice z Konferencie.rencie.rencie.rencie.    
    
    
HlasovanieHlasovanieHlasovanieHlasovanie    
Prítomných: 53535353 
Za:  53535353 
Proti:  ----    
Zdržal sa: ---- 
Nehlasoval:  ----    
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⇒ Predsedajúci plénum Konferencie informoval, že predseda mandátovej komisie Predsedajúci plénum Konferencie informoval, že predseda mandátovej komisie Predsedajúci plénum Konferencie informoval, že predseda mandátovej komisie Predsedajúci plénum Konferencie informoval, že predseda mandátovej komisie pracovné pracovné pracovné pracovné 
predsedníctvo predsedníctvo predsedníctvo predsedníctvo informoval, že oinformoval, že oinformoval, že oinformoval, že o    11,0011,0011,0011,00 hod sa počet delegátov navýšil o hod sa počet delegátov navýšil o hod sa počet delegátov navýšil o hod sa počet delegátov navýšil o    1 delegáta a1 delegáta a1 delegáta a1 delegáta a    teda teda teda teda 
počet delegátov Konferencie je 5počet delegátov Konferencie je 5počet delegátov Konferencie je 5počet delegátov Konferencie je 54444 delegátov. delegátov. delegátov. delegátov.    

    
    
    
B)B)B)B) Zmena aZmena aZmena aZmena a    doplnenie Stanov SPFdoplnenie Stanov SPFdoplnenie Stanov SPFdoplnenie Stanov SPF    
    

Predsedajúci požiadal pána Marcela Blaža, aby uviedol materiál k návrhu zmeny 
a doplnenia Stanov SPF.  

P. Blažo sa ujal slova s tým, že hneď úvodom predoslal, že k návrhu Dodatku č, 2 
Stanov SPF, ktorý bol zverejnený na webovej stránke nikto nezaslal žiadne pripomienky, 
pričom on samotný má jeden pozmeňovací návrh a navrhol doplniť ešte dve zmeny 
týkajúce sa ustanovení Stanov SPF o uznášaniaschopnosti Konferencie SPF a Členských 
schôdzí SPZ a SZSP. A keďže by mala Konferencia rozhodovať o materiály znova ako 
celku v prvom rade by mala Konferencia zaujať stanovisko a odsúhlasiť, či predmetné 
doplnenie Dodatku č. 2 schváli a až následne by rozhodovala o Dodatku č. 2.  Ďalej 
uviedol a vysvetlil body návrhu Dodatku č. 2, ktoré boli obsahom zverejneného materiálu 
a následne aj prostredníctvom projekcie prezentoval svoj pozmeňovací návrh, ktorý 
zdôvodnil, tak, že ním navrhovaná zmena je dôsledkom tej skutočnosti, že by sa 
kedykoľvek v minulosti sa vôbec stalo (aspoň za posledné 3 roky nie), že by orgány SPF, 
konkrétne Konferencia, ČS SPZ, boli niekedy uznášaniaschopné v zmysle § 7 ods. 11 a § 
12 ods. 1 Stanov a vždy rokovali iba v náhradnom a provizórnom režime po 30 minútach 
bez možnosti zmenu programu rokovania. Tomu dáva za pravdu aj dnešné rokovanie 
Konferencie. Takto je v podstate najvyššiemu orgánu SPF alebo zväzov znemožnené konať 
tým, že by si operatívne zmenili program rokovania a tak aj dosiahli príslušné a prípadne 
aj žiaduce rozhodnutia zásadného charakteru, pretože program rokovania a Konferenciu 
zvoláva prezident (Členskú schôdzu VV) a tým ako zvolí obsah jej rokovania de facto 
obmedzuje práva členov SPF na Konferencii prejednať iné otázky a prijať iné rozhodnutia 
než boli obsahom programu.  To bolo v konečnom dôsledku aj problémom v minulosti, 
keď pri pnutí v základni program riadnej konferencie zo spomínaného dôvodu nebolo 
možné zmeniť a bola ignorovaná žiadosť o zvolanie mimoriadnej Konferencie 
s programom, ktorý navrhli kluby.  Ďalej ako praktický príklad uviedol, keď práve pred 
Konferenciou sa svojej funkcie vzdal predseda Dozornej a rozhodovacej rady a nebyť 
faktu, že na ostatnej Konferencii v r. 2012 boli zvolení aj náhradníci stalo by sa, že by 
orgán SPF nebol obsadený a za stavajúceho znenia Stanov, by dnešná Konferencia s tým 
nemohla nič urobiť a keďže ďalšia Konferencia by mala byť až za 2 roky, musela by sa len 
za účelom voľby člena Dozornej a rozhodovacej rady zvolať mimoriadna konferencia. 
V jednoduchosti princíp zmeny je v tom, že členovia, ktorí sa aktívne podieľajú na 
rozhodovaní a zúčastňujú sa Konferencií a Členských schôdzí nech aj majú možnosť 
rozhodnúť a ich právo rozhodovať nie je obmedzované tými, ktorí sa zasadnutí 
nezúčastňujú, či až ich ignorujú. 

 
Nato predsedajúci dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia v znení cit:  

 
„Konferencia schvaľuje „Konferencia schvaľuje „Konferencia schvaľuje „Konferencia schvaľuje pozmeňovacípozmeňovacípozmeňovacípozmeňovací návrh  návrh  návrh  návrh aaaa    návrh Dodatku č. 2 Stanov SPF návrh Dodatku č. 2 Stanov SPF návrh Dodatku č. 2 Stanov SPF návrh Dodatku č. 2 Stanov SPF 
predložený na rokovanie Konferencie sa doplňuje opredložený na rokovanie Konferencie sa doplňuje opredložený na rokovanie Konferencie sa doplňuje opredložený na rokovanie Konferencie sa doplňuje o    dva dva dva dva body vbody vbody vbody v    nasledovnom nasledovnom nasledovnom nasledovnom 
znení:znení:znení:znení:    

1.1.1.1. V § 7 sa odsek 11 nahrádza novým V § 7 sa odsek 11 nahrádza novým V § 7 sa odsek 11 nahrádza novým V § 7 sa odsek 11 nahrádza novým znením:znením:znením:znením:    

„V„V„V„V    ostatných veciach, než sú uvedené v ods. 5 písm. d), f) aostatných veciach, než sú uvedené v ods. 5 písm. d), f) aostatných veciach, než sú uvedené v ods. 5 písm. d), f) aostatných veciach, než sú uvedené v ods. 5 písm. d), f) a    g),  konferencia g),  konferencia g),  konferencia g),  konferencia 
rozhoduje nadpolovičnou väčšinou prítomných delegátov s hlasom rozhoduje nadpolovičnou väčšinou prítomných delegátov s hlasom rozhoduje nadpolovičnou väčšinou prítomných delegátov s hlasom rozhoduje nadpolovičnou väčšinou prítomných delegátov s hlasom 
rozhodujúcim.“rozhodujúcim.“rozhodujúcim.“rozhodujúcim.“    

2.2.2.2. V § 12 sa odsek 1 nahrádza novým znením:V § 12 sa odsek 1 nahrádza novým znením:V § 12 sa odsek 1 nahrádza novým znením:V § 12 sa odsek 1 nahrádza novým znením:    
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„Členská schôdza zväzu je najvyšším orgánom zväzu S„Členská schôdza zväzu je najvyšším orgánom zväzu S„Členská schôdza zväzu je najvyšším orgánom zväzu S„Členská schôdza zväzu je najvyšším orgánom zväzu SPF. Tvoria ju delegáti PF. Tvoria ju delegáti PF. Tvoria ju delegáti PF. Tvoria ju delegáti 
nominovaní športovými klubmi. Počet jednotlivých delegátov alebo hlasov na nominovaní športovými klubmi. Počet jednotlivých delegátov alebo hlasov na nominovaní športovými klubmi. Počet jednotlivých delegátov alebo hlasov na nominovaní športovými klubmi. Počet jednotlivých delegátov alebo hlasov na 
rokovanie členskej schôdze je stanovený na základe kľúča schváleného členskou rokovanie členskej schôdze je stanovený na základe kľúča schváleného členskou rokovanie členskej schôdze je stanovený na základe kľúča schváleného členskou rokovanie členskej schôdze je stanovený na základe kľúča schváleného členskou 
schôdzou príslušného zväzu. Na prijatie uznesení je potrebný súhlas schôdzou príslušného zväzu. Na prijatie uznesení je potrebný súhlas schôdzou príslušného zväzu. Na prijatie uznesení je potrebný súhlas schôdzou príslušného zväzu. Na prijatie uznesení je potrebný súhlas 
nadpolovičnenadpolovičnenadpolovičnenadpolovičnej väčšiny hlasov prítomných delegátov.“j väčšiny hlasov prítomných delegátov.“j väčšiny hlasov prítomných delegátov.“j väčšiny hlasov prítomných delegátov.“    

  
HlasovanieHlasovanieHlasovanieHlasovanie    
Prítomných: 52525252 
Za:  52525252 
Proti:  ----    
Zdržal sa: ---- 
Nehlasoval:  ----    
    

 
V nadväznosti na prijatie pozmeňujúceho návrhu predsedajúci dal hlasovať o celom 

Dodatku č. 2 Stanov SPF s už zapracovaním prijatého pozmeňujúceho návrhu p. Blaža 
a teda o predloženom návrhu uznesenia v znení cit:  
 
„Konferencia schvaľuje  zmenu a doplnenie Stanov SPF v zmysle textu Dodatku č. „Konferencia schvaľuje  zmenu a doplnenie Stanov SPF v zmysle textu Dodatku č. „Konferencia schvaľuje  zmenu a doplnenie Stanov SPF v zmysle textu Dodatku č. „Konferencia schvaľuje  zmenu a doplnenie Stanov SPF v zmysle textu Dodatku č. 
2, ktorého písomné vyhotovenie tvorí prílohu č. 2, ktorého písomné vyhotovenie tvorí prílohu č. 2, ktorého písomné vyhotovenie tvorí prílohu č. 2, ktorého písomné vyhotovenie tvorí prílohu č. 5 5 5 5 ZZZZápisnice z Konferencie.ápisnice z Konferencie.ápisnice z Konferencie.ápisnice z Konferencie.    
    
    
HlasovanieHlasovanieHlasovanieHlasovanie    
Prítomných: 55552222 
Za:  52525252 
Proti:  ----    
Zdržal sa: ---- 
Nehlasoval:  ----    
    

    
    
Bod programu č. 10Bod programu č. 10Bod programu č. 10Bod programu č. 10    
RôzneRôzneRôzneRôzne    
    

p. Adámková informovala o možnosti a o ponuke zatiaľ jednej komerčnej poisťovne 
Generali na poistenie členov SPF, ktorý sú trénermi s platnou licenciou (počet cca 200 
trénerov), ktorí by prostredníctvom SPF boli poistení na zodpovednosť za škodu 
spôsobenú pri výkone povolania (úraz, utopenie a pod.), pričom SPF by bola poistená na 
poistnú suma 1 mil. Eur so spoluúčasťou 80,- Eur á prípad pri ročnom poistení  1.000,- 
Eur. Poistenie by sa vzťahovalo iba na činnosť v rámci územia SR. Pokiaľ pracujeme 
s počtom trénerov 200 tak by vznikla zaujímavá možnosť pre trénerov poistiť sa za cca 5,- 
Eur, ktorá suma by sa mohla zohľadniť napríklad pri platbe registračného poplatku, kde 
by sa v prípade trénerov platilo namiesto 10,- Eur ročne 15,- Eur. V nadväznosti na 
ponuku sa p. Adámková dopytovala, či by bol o podobný produkt záujem a či má 
sekretariát SPF v tomto zmysle vyvíjať aktivitu.  

p. Radoslav Suchánek myšlienku podporil už aj s ohľadom na možné pohľadávky 
zdravotných poisťovní a sociálnych poisťovní za náklady liečenia a prípadne aj invalidity 
a pokiaľ sa jedná o 5,- Eur tak nie je v zásade o čom diskutovať a takúto ponuku využiť. 
rovnako p. Ivan Mirek produkt a ponuku vítal, s tým, že predpokladaná suma nie je tak 
veľká, že by ju každý z trénerov rád nevyužil a naviac si možno aj tí, ktorí nemajú 
v poriadku licencie z dôvodu tejto možnosti, si licencie trénerov dajú radi do poriadku.   

p. Struhár vzniesol požiadavku, aby sa produkt vzťahoval iba na trénerov, ktorý 
vykonávajú činnosť v rámci klubov a nie že bude k dispozícii tým, ktorý získajú licencie 
na fakultách a potom robia trénerov kde kade na živnostenské oprávnenie.  

p. Suchánek na druhej strane poukázal na fakt, že akékoľvek obmedzovanie 
prístupu k možnosti tohto poistenia bude viesť k faktu, že je rozdiel ak poisťovňa poskytne 
produkt pre 200 osôb a pre 5 osôb.    
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„„„„Konferencia poveruje prezidentku SPF na vedenie rokovaní sKonferencia poveruje prezidentku SPF na vedenie rokovaní sKonferencia poveruje prezidentku SPF na vedenie rokovaní sKonferencia poveruje prezidentku SPF na vedenie rokovaní s    príslušnou príslušnou príslušnou príslušnou 
komerčnoukomerčnoukomerčnoukomerčnou poisťovňou na uzavretie produktu na poisťovňou na uzavretie produktu na poisťovňou na uzavretie produktu na poisťovňou na uzavretie produktu na poistenie  poistenie  poistenie  poistenie zodpovednosti za škodu zodpovednosti za škodu zodpovednosti za škodu zodpovednosti za škodu 
pri výkone povolania trénerpri výkone povolania trénerpri výkone povolania trénerpri výkone povolania tréneraaaa, s, s, s, s    tým, že následne atým, že následne atým, že následne atým, že následne a    nadväzne na to, aby Rada SPF nadväzne na to, aby Rada SPF nadväzne na to, aby Rada SPF nadväzne na to, aby Rada SPF 
prijala príslušné zmeny Smerníc SPF, prípadne prijatie novej Smernice SPF.prijala príslušné zmeny Smerníc SPF, prípadne prijatie novej Smernice SPF.prijala príslušné zmeny Smerníc SPF, prípadne prijatie novej Smernice SPF.prijala príslušné zmeny Smerníc SPF, prípadne prijatie novej Smernice SPF.““““    
    
    
HlasovanieHlasovanieHlasovanieHlasovanie    
Prítomných: 55553333 
Za:  55552222 
Proti:  ----    
Zdržal sa: 1111 
Nehlasoval:  ----    
    
    

p. Adámková informovala skutočnosti, že získavanie finančných prostriedkov než 
od štátu inými aktivitami a z iných zdrojov vzniká reálna hrozba, že sa SPF stane ku 
koncu roka platcom DPH, nakoľko SPF zdroje získava vlastne svojou podnikateľskou 
činnosťou a fakturáciu reklamných služieb. Z tohoto dôvodu vyvstáva potreba založiť si 
obchodnú spoločnosť s.r.o., ktorá by slúžila na získavanie zdrojov, tak ako to má plno 
iných športových zväzov. Platcovstvo DPH by bolo pre SPF veľmi veľkou 
administratívnou záťažou pri vyúčtovaní štátnej dotácie.  

Na podklade tejto situácie delegátov požiadala o schválenie a odobrenie zámeru na 
založenie obchodnej spoločnosti s.r.o. 

V ďalšom informovala o vývoji zmluvného partnerstva s fy Speedo, ktorá prejavila 
záujem zotrvať ako partner SPF aj na ďalšie dva roky, pričom však fy Speedo vyslovila 
jednu požiadavku a podmienku spolupráce formou nejakého obchodného zastúpenia, 
nejakej predajne, ktorú by prevádzkovala SPF a rovnako sa  dopytoval na schválenie 
a odobrenie zámeru začať prevádzkovať predaj tovaru zn. Speedo. 

p. Moravcová faktickou poznámkou odporučila, aby sa predaj tovaru neviazal len 
na zn. Speedo, ale na športový tovar vo všeobecnosti. 
 
„Konferencia „Konferencia „Konferencia „Konferencia poverujepoverujepoverujepoveruje Rad Rad Rad Raduuuu SPF zaoberať  SPF zaoberať  SPF zaoberať  SPF zaoberať sa sa sa sa založením obchodnej spoločnosti založením obchodnej spoločnosti založením obchodnej spoločnosti založením obchodnej spoločnosti 
ssss    ručením obmedzeným, ktorej predmetom činnosti, okrem iného, byručením obmedzeným, ktorej predmetom činnosti, okrem iného, byručením obmedzeným, ktorej predmetom činnosti, okrem iného, byručením obmedzeným, ktorej predmetom činnosti, okrem iného, by malo byť  malo byť  malo byť  malo byť 
predovšetkým reklamná,predovšetkým reklamná,predovšetkým reklamná,predovšetkým reklamná,    marketingovámarketingovámarketingovámarketingová, sprostredkovateľská, sprostredkovateľská, sprostredkovateľská, sprostredkovateľská činnosť a činnosť a činnosť a činnosť a    predajpredajpredajpredaj.“.“.“.“    
    
    
HlasovanieHlasovanieHlasovanieHlasovanie    
Prítomných: 54545454 
Za:  54545454 
Proti:  ----    
Zdržal sa: - 
Nehlasoval:  ----    
    

    
    
Bod programu č. Bod programu č. Bod programu č. Bod programu č. 11111111    
DiskusiaDiskusiaDiskusiaDiskusia    
    

Do diskusie sa písomne prihlásilo 3 delegátov, ktorí vystúpili v poradí, v akom sa do 
diskusie prihlásili.  
• Prvým prihlásených do diskusie bola pani  Jana Labudová s príspevkom o akreditácii 

SPF pre vzdelávanie trénerov, informovala o skutočnosti prípravy podkladov pre 
získanie a predĺženie akreditácie pre trénerov  a súčasne sa dopytovala, či je záujem aj 
o vzdelávanie rozhodcov aj v iných mestách než v Bratislave. 

• Peter Bartovič vystúpil s príspevkom ohľadne alternatívy odmeňovania rozhodcov ako 
dobrovoľníkov na podklade zákona č. 406/2013 o dobrovoľníctve, ktorý by mohol 
predstavovať bázu pre odmeňovanie rozhodcov, čím by došlo k zmene oproti 
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stávajúcemu stavu odmeňovania cez Dohody mimo pracovného pomeru. Takto by 
rozhodcovia vykonávali voči SPF ako prijímateľovi dobrovoľníckej činnosti 
dobrovoľnícku činnosť za čo by nedostával odmenu, ale náhrady, ktoré sú navyše 
oslobodené od dane z príjmov. Tento model funguje aj u iných športových zväzov. 

• Ivan Mirek všeobecne nadviazal na predrečníkov vyjadril uznanie, že konečne na čele 
SPF stojí človek, ktorej sme všetci porozumeli a pod ktorej vedením napredujeme. 
A vyjadril želanie a presvedčenie, že naše deti sú rovnako a budú rovnako dobré ako 
všade inde na svete a že vo všetkých sú ešte ideály a poďakoval vedeniu SPF.  

 
Po poslednom diskusnom príspevku predsedajúci ukončil bod programu Diskusia. 

    
    

    
Bod programu č. Bod programu č. Bod programu č. Bod programu č. 12121212    
Záver , ukončenie rokovaniaZáver , ukončenie rokovaniaZáver , ukončenie rokovaniaZáver , ukončenie rokovania    
 

Na samý záver Konferencie prezidentka SPF p. Adámková poďakovala všetkým 
zúčastneným za účasť a v mene SPF pozvala delegátov na obed. 

 
Na to bolo rokovanie Konferencie o 11:51 hod ukončené.  
 

 
V Bratislave , dňa 20.9.2014 
 
 
Zapísal:Zapísal:Zapísal:Zapísal:  Pavol Pilek, v.r.  
 
Overil:Overil:Overil:Overil:  Marcel Blažo, v.r. 

  Ivana Solymosyová, v.r. 

     
 
 
Štatutárny zástupca SPF / Prezident SPF 

 Mgr. Irena Adámková, v.r. 

 

    
    
    
Prílohy: Prílohy: Prílohy: Prílohy:  
Príloha č. 1 – Rozpočet Slovenskej plaveckej federácie na rok 2014 
Príloha č. 2 – Správa o činnosti SPZ za r. 2013-2014 
Príloha č. 3 – Správa o činnosti SZSP za r. 2013-2014 
Príloha č. 4 – Disciplinárny poriadok SPF - Smernica č. 1/2014 
Príloha č. 5 – Dodatok č. 2 k Stanovám SPF 
Príloha č.6 – Vízie a ciele SPF 
 
 
 


